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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

VEURNE

Bedankt aan al onze kiezers
Eén op de vier Vlaamse kiezers bracht op 26 mei een stem uit voor de N-VA. Daarmee blijft de N-VA de échte 
volkspartij in Vlaanderen. In het kanton Veurne deed onze partij het zelfs nog beter. Onze lokale kandidaten 
Dirk Kesteloot en Marieke Stubbe behaalden bovendien een mooie persoonlijke score.

Voor het Vlaams Parlement kreeg de N-VA 24,8 procent van de 
Vlamingen achter zich. Voor het federaal en Europees Parlement 
klokten we af op respectievelijk 25,6 en 22,3 procent. De N-VA 
blijft zo de grootste partij en dat hebben we te danken aan uw 
stem! 

In het kanton Veurne scoorden we bovendien nog hoger dan 
gemiddeld: 28,7 procent voor het Vlaamse niveau en liefst 
32 procent voor het federale niveau. Ook in de stad Veurne zette 
onze partij een prima resultaat neer, met 25,9 procent voor het 
Vlaams Parlement en 27,8 procent federaal. Goed voor het beste 
resultaat in het kanton Veurne op Koksijde na.

Ook onze lokale kandidaten konden heel wat kiezers overtuigen.
Dirk Kesteloot behaalde 8066 voorkeurstemmen voor het 
Vlaams Parlement. Marieke Stubbe kreeg voor de Kamer van 
Volksvertegenwoordigers 9480 bolletjes achter haar naam. 
Proficiat, Dirk en Marieke!

Het is duidelijk dat de kiezers in Veurne blijven geloven in 
Vlaanderen en in vooruitgang. De N-VA zal zich daar dan ook 
voor blijven inzetten. Meer dan ooit!

Nieuws uit de gemeenteraad (p. 2 en 3)

André Cambier
Voorzitter N-VA Veurne

N-VA Veurne nodigt u graag uit om mee te fi etsen langs 
landelijke wegen. Ook niet-geoefende fi etsers zijn welkom. 
We zorgen voor een aangepast tempo en houden af en toe 
halt bij de plaatselijke horeca voor een natje en een droogje.

Route: Veurne - Steenkerke - Eggewaartskapelle - 
Avekapelle - Booitshoeke - Veurne-Centrum

14 uur: start aan Bakkerijmuseum, zone park-and-ride
16 uur: ijsje bij Boer Bart
18 uur: stoofvlees frieten (’t Hof van de Hemel)

Inschrijven kan via kristof.vandenbroucke@n-va.be

N-VA Veurne nodigt u graag uit om mee te fi etsen langs 

Fiets met ons mee op zondag 7 juli

Inschrijven kan via kristof.vandenbroucke@n-va.be
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Fietsbrug laat op zich wachten
Dat er in Veurne een fietsbrug komt, is zeker. Maar de plannen blijven veranderen. N-VA Veurne vraagt daarom meer duidelijkheid 
van het stadsbestuur. Wat is de stand van zaken voor de fietsbrug ter hoogte van de Vaartstraat? Eindigt die brug wel op een veilige 
plek? Voor de zwakke weggebruiker is dat van cruciaal belang. Ook vragen we ons af wie er ondertussen de overeenkomst voor de 
realisatie van een fiets- en voetgangersbrug ter hoogte van het sluizencomplex getekend heeft.
  
De bevoegde schepen antwoordde dat er enkele voorbeelden van bestek opgevraagd werden. Op basis van die voorbeelden kan de 
stad in samenwerking met de West-Vlaamse Intercommunale (WVI) de procedure in de markt plaatsen. Maar dat verklaart niet 
waarom er verschillende bruggen op de twee maquettes staan. Ook de bevoegde schepen kon dat niet uitleggen. “Vraag dat eens aan 
projectontwikkelaar ION”, luidde het antwoord.

Archeologisch onderzoek bij Sint-Niklaastoren
Westtoer – het autonoom provinciebedrijf voor toerisme en recreatie in West-Vlaanderen – maakt met het project ‘Horizon 25’ 
werk van meer toeristische uitkijkpunten in onze provincie. In Veurne komt er een uitzichtpost in de beschermde toren van de 
Sint-Niklaaskerk. Het stadsbestuur wil daarom een nieuwe trap voorzien die beter toegankelijk is. Ter voorbereiding van die werken 
werd er een archeologisch onderzoek uitgevoerd. 

De N-VA vroeg naar het resultaat van dat onderzoek. We waren onder meer benieuwd naar wat er zal gebeuren met de vondsten. 
Volgens de bevoegde schepen zal dat afhangen van hoe uniek de vondsten zijn en welke technische mogelijkheden er zijn om ze in 
het project te verwerken. N-VA-gemeenteraadslid Dirk Kesteloot hoopt alleszins dat de vondsten – die toch deel uitmaken van ons 
erfgoed – ter plaatse kunnen blijven.

Gezellig samenzijn
Op 30 april verzamelden zowel oude als nieuwe bestuursleden van 
N-VA Veurne in eetkafee De Zandloper voor een lekkere maaltijd. 
Het was eens wat anders dan een zoveelste vergadering. Velen 
tekenden present en maakten dankbaar gebruik van de gelegen-
heid om bij te babbelen met bekende en onbekende gezichten. 
Het gezellig samenzijn deed de aanwezigen zichtbaar deugd. 
Het succes van de avond is voor N-VA Veurne een goede reden 
om vaker zulke initiatieven te organiseren.

Nieuws uit de gemeenteraad

Uw N-VA-raadsleden volgen het stadsbeleid kritisch op.
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In het hemelvaartweekend reden duizenden enthousiaste 
fietsers door Vlaanderen voor de 1000 kilometer van Kom 
op tegen Kanker. Elk team dat 5000 euro inzamelde, mocht 
deelnemen. De netto-opbrengst van de 1000 kilometer gaat 
naar wetenschappelijk kankeronderzoek.

Ook de N-VA deed mee. Dit jaar verschenen er telkens vier 
nationale en één Antwerps N-VA-team aan de start op de 
Grote Markt in Mechelen. Zij doorkruisten elk een of 
meerdere Vlaamse provincies.

Voor N-VA Veurne fietste gemeenteraadslid Dirk Kesteloot 
mee. Hij legde een tocht van 125 kilometer af van 
Mechelen naar Zedelgem. “Ik ben blij dat ik samen 
met de andere N-VA’ers een steentje kan bijdragen in 
de strijd tegen kanker”, aldus Dirk.

Beter onderhoud nodig voor onze wegen
De toestand van een aantal wegen in Veurns buitengebied is ronduit schrijnend. Hier en daar werd al wat lapwerk 
verricht, maar veel meer dan een aantal waarschuwende verkeersborden plaatsen doet het stadsbestuur niet.

Via verschillende tussenkomsten van Marieke Stubbe en Wouter Vanlouwe in de gemeenteraad, dringt 
N-VA Veurne aan op een tijdslijn die duidelijk aangeeft wanneer de nodige werken zullen plaatsvinden. 
We willen ook weten hoeveel verkeersborden ‘wegdek in slechte staat’ er in het totaal op het grondgebied 
Veurne staan en hoeveel van die borden in de afgelopen legislatuur geplaatst werden. Daarnaast vroegen 
we ook een overzicht van de klachten die het stadsbestuur tot nog toe ontvangen heeft ten gevolge van de 
slechte weginfrastructuur.
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Nieuws uit de gemeenteraad

N-VA fi etst mee tegen kankerN-VA fi etst mee tegen kanker

N-VA wil meer info over sfeermarkt
Ons stadsbestuur stelde na één jaar een nieuwe organisator aan voor de sfeermarkt: 
Festumma. Maar onze N-VA-fractie bleef met een aantal vragen zitten. Welk aanbod 
zou de sfeermarkt bieden? Heeft de nieuwe organisator voldoende ervaring voor deze 
onderneming? De bevoegde schepen wist te vertellen dat de sfeermarkt zowel lokale als 
Europese specialiteiten zou aanbieden. Organisator Festumma zou meer dan tien jaar 
ervaring hebben met avondmarkten. Er werd bovendien een veiligheidsoverleg ingepland. 

N-VA-gemeenteraadslid Marieke Stubbe vroeg nog hoeveel de sfeermarkt de stad zou 
kosten. Volgens de schepen moet de organisatie alle kosten ten laste nemen. N-VA Veurne 
volgt het op.

Meer weten? 
Raadpleeg de 

verslagen van de 
gemeenteraad via 
www.veurne.be

Stefaan Uyttersprot, Niko Larock, Christophe 
Vermeulen, Dirk Kesteloot en Luc Coupillie
fietsten mee voor Kom op tegen Kanker.
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Geert Bourgeois
Assita Kanko
Johan Van Overtveldt

Sander Loones
Yngvild Ingels
Björn Anseeuw

Bert Maertens
Maaike De Vreese
Axel Ronse
Wilfried Vandaele
Cathy Coudyser

Uw N-VA-verkozenen uit West-Vlaanderen:

Vlaams Parlement Kamer Europa

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Bedankt 
aan onze meer dan 1 miljoen kiezers. 
De N-VA blijft de échte volkspartij.
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